
--------- Videresendt mail --------- 
Fra: Chris Holland <oi.syddanmark@nadanmark.dk> 
Dato: søn. 12. mar. 2023 kl. 13.05 
Emne: Fwd: O.I syddanmark 
Til: <ditper@gmail.com> 
 
 
 
 
 
Emne: O.I syddanmark 
Til: osrsyddanmark@nadanmark.dk 
Da vi desværre kun er 4 betroede tjenere i O.I Syddanmark og da dette er en service vi vælger at yde i vores 
fritid, så er det desværre ikke muligt for nogen at deltage, jeg selv har forsøgt alt for at få byttet min vagt, 
men ingen havde desværre mulighed for at tage den og vores næstformand er på uddannelse og begge de 
2 nye service kræfter ligger syge. Skulle dette igen være et problem for Osk hvor vi i referatet skal læse os 
frem til utilfredsheden, så opsiger vi gerne serviceposterne igen fra dags dato. 
 
Den 5/2 afholdte vi Info og træningsdag i Fredericia, hvor vi havde inviteret 2 ned fra O.I Nordjylland for at 
fortælle om O.I og hvad det har gjort for dem at lave service, samt afholde træningsdag. Der mødte 3 
personer op. Helt spild var det dog ikke da, vi i stedet endte med at have en super god dialog vedr. hvordan 
vi kommer videre med O.i i Syddanmark når interessen fra medlemmerne i Na Syddanmark ikke er der, dog 
fik vi 2 nye service kræfter ind i O.I Syddanmark, hvilket vi er dybt taknemmelige for. Vi blev gjort 
opmærksom på efter sidste Osk møde at der blev savnet deltagelse og informationer omkring hvad der sker 
i O.i. Vi afholdte derfor møde i O.i Syddanmark d. 8/2-23 hvor vi besluttede at Esbjerg bliver "pilot projektet" 
og alt fokus bliver derfor i starten kun på Esbjerg, ønskes andre byer er folk velkomne til at tilbyde sig til 
service. Men vi skal starte et sted og arbejde ud fra det. Der blev aftalt at vores fokus bliver lægehuse, 
væresteder og uddannelses institutioner, samt politiet. Vi har siden hen fået aftaler med 5 lægehuse, samt 2 
væresteder hvor vi har fået lov til at lægge flyers og kort, samt UC Syd hvor vi har fået lov til at lægge flyers, 
kort og 2 Plakater. Det er aftalt at der bliver fyldt op hver 3 måned. Fredag d. 21. er der aftalt en 
præsentation ved Politiet i Esbjerg, hvor på vi håber at kunne få lov til at få en aftale i hus, da de om nogen, 
møder den addict der stadig lider.  
Vi efterspørger også hvordan vi i O.I skal forholde os til de udgifter vi har haft i forbindelse med den info og 
træningsdag vi afholdte? 
 
De bedste hilsner 
 
Chris Holland 
O.I Syddanmark 
 
	


